



Australian Vanadium 从澳大利亚政府获得了 25 万澳元的退税

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) ([FRA:JT71](#)) ([OTCMKTS:ATVVF](#)) 已从澳大利亚政府退回了 249,643.02 美元的研发税。

这家西澳州公司的 2017-18 年度税收抵免是根据两个联邦政府机构联合开展的研究与开发 (R&D) 税收激励计划给予的。

Australian Vanadium 今天报告称，其 2018 财年的研究工作集中在加工技术上。

“在这段期间，AVL 的研发工作着眼于不断发展加工技术，该工艺用于从多金属矿石生产钒氧化还原液流电池 (VRFB) 和钢铁应用的五氧化二钒。”

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium banks \$250,000 tax refund from Australian Government

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) ([FRA:JT71](#)) ([OTCMKTS:ATVVF](#)) has banked a \$249,643.02 research and development tax refund from the Australian Government.

The Western Australian company's 2017-18 tax credit was issued under the Research and Development (R&D) Tax Incentive Scheme jointly run by two Federal Government agencies.

Australian Vanadium reported today its research work in the 2018 financial year had focused on processing techniques.

“AVL's R&D work for the period was focused on continued development of processing techniques to produce vanadium pentoxide from a poly-metallic ore for vanadium redox flow batteries (VRFB) and steel applications.”

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China